
 

ODC Nieuwsbrief december 2017 

Pagina 1 van 4 

Van de bestuurstafel…… 
 

Het jaar 2017 is weer bijna ten einde. Wat gaat de tijd toch snel. Ook het voetbal-

seizoen is ongeveer alweer halverwege. En we weten inmiddels al niet meer beter 

dan dat we de beschikking hebben over een schitterend verlicht hoofdterrein en 

heerlijke kleedlokalen. Wat went vooruitgang toch snel. In de (helaas matig be-

zochte) algemene ledenvergadering van begin november hebben wij als bestuur 

enkele scenario’s gepresenteerd om ook de laatste verouderde “horde” op onze 

complexen nog te nemen: kantine De Boemerang.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eigenlijk kun je van een amateurvereniging natuurlijk niet verwachten dat zij het 

financieel kan bolwerken binnen 5 á 6 jaar twee complete accommodaties compleet 

te renoveren en 2 (!) nieuwe kantines te bouwen. Frustrerend is het dan soms om 

te zien hoe andere sporten veel hogere contributies kunnen vragen waarbij alles 

voor de leden dan ook nog eens veel slechter geregeld is dan bij ODC. Maar goed, 

dat is ons lot als je een vereniging wilt zijn die voor iedereen toegankelijk is. Ook 

voor de minder bedeelden in onze maatschappij, ook voor onze allochtone mede-

mensen, ook voor gehandicapten, voor jong en oud, voor man en vrouw, voor jon-

gen en meisje. Hoe dan ook, wij als bestuur vinden het niet verantwoord de vereni-

ging met nog meer hypotheek op te zadelen en kunnen dan ook niet anders dan 

verbouw danwel nieuwbouw van de Boemerang op de lange baan schuiven. Wel 

gaan we proberen een nieuwe toiletgroep te realiseren want dat is echt nodig. We 

gaan dit zo aanpakken dat deze eventueel later zonder problemen meegenomen 

kan worden in nieuwbouw of verbouw. Inmiddels kunnen we van de rest van Sport-

park Molenwijk zeggen dat we dit geheel met eigen middelen hebben kunnen doen! 

Een prestatie van formaat! Wat overigens wel jammer is, is dat de ledenvergade-

ring door zo weinig leden bezocht wordt. Dit is toch de plek waar wij als bestuur na 

een jaar hard werken verantwoording afleggen en waar de leden keuzes voorgelegd 

krijgen. En zo door het jaar heen horen we links en rechts toch best wel eens wat 

“feedback” en “verbetervoorstellen” aan de bar of via via…… 



 

Van de bestuurstafel (vervolg) 
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Dan sportief: ODC 1 maakte na een verlies in de openingswedstrijd een sterke 

sprint naar de koppositie maar verloor toen (volledig onnodig) van Zwaluw, 

BMC en Haarsteeg waardoor een zege tegen koploper Real Lunet nodig was 

om enigszins naar boven te kunnen blijven kijken. Er is inmiddels sprake van 

een duidelijk linker- en rechterrijtje waardoor 7 ploegen nog aanspraak op de 

prijzen lijken te maken. Daar zijn wij er één van. Wel is inmiddels in onderling 

overleg besloten dat na het seizoen afscheid genomen wordt van onze trainer 

Goeran van den Heuvel. Inmiddels is in de persoon van Carlo Vorstenbosch 

(de huidige assistent van onze oud-hoofdtrainer Jeroen van Bezouwen bij 

UNA) een jonge en ambitieuze opvolger gevonden. ODC 2 draait lekker mee 

en zit nog steeds in de beker. De sfeer onder leiding van Wim Vogels is prima. 

De eerste titels konden op de valreep van 2017 ook alweer gevierd worden: 

zowel de JO17-1 als bij het G voetbal kon de vlag al in top. 

 

 

 

 

 

 

JO17-1 Kampioen           Carlo Vorstenbosch 

                                                                               nieuwe hoofdtrainer 

Waar wij als bestuur ook erg trots op zijn is de inzet en betrokkenheid van 

onze leden waar het gaat om het binnenhalen van gelden voor onze club. Zo 

werd de Grote Clubactie weer een groot succes! Onder leiding van Ingeborg 

Verhoeven en Wendy van Oirschot werd een prachtig bedrag opgehaald. De 

winnaars kunnen (naast een geldbedrag) een clinic van ODC 1 tegemoet zien. 

Ook brachten veel leden van de Rabobank hun stem uit op ons G team bij de 

Clubkascampagne. Dit leverde een mooi bedrag op voor het vervoer van onze 

G spelers naar uitwedstrijden. En last but not least draaide Albert Heijn voet-

balplaatjes actie weer op volle toeren. Wat werd er weer gespaard en geruild 

door jong en oud. En wat trots kunnen we als club zijn op zo’n betrokken 

sponsor. Zonder iemand tekort te doen willen wij als bestuur de kartrekkers 

van de AH actie, Peter Verhoeven, Sjef Vermeer, Susan van Erp en Toon Bak-

ker, heel hartelijk danken. 
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Van de bestuurstafel (vervolg) 

 

Het jaar 2017 zit er weer op. Tijd om met jullie families en gezinnen het nieuwe 

jaar in te luiden. Ook wij willen dat graag met jullie doen. Op zondagmiddag 7 ja-

nuari willen we vanaf 16:00 uur graag met jullie allemaal het glas heffen op het 

nieuwe jaar. Verder staat een week later (14 januari) de auto oriëntatietocht weer 

op het programma. Een geweldig evenement. Heeft u die dag met uw familie niets 

te doen? Doe mee! Op vrijdag 26 januari ontmoeten wij graag al onze vrijwilligers 

voor de jaarlijkse kaderavond. Hier willen wij graag dankjewel zeggen voor al jullie 

inspanningen voor de club. Een blik op de activiteitenkalender leert ons verder dat 

ODC bruist van de activiteiten. Zo noem ik alleen al het jaarlijkse FIFA toernooi (nu 

naast de senioren ook voor de jeugd) en de après ski middag begin maart. 

Namens het bestuur vanaf deze plek alvast een hele fijne jaarwisseling en we zien 

elkaar vast weer snel op of rond de voetbalvelden! 

Bestuur ODC 



 

Business Club ODC 

 
De business club viert dit jaar haar 5 jarig bestaan en in dit lustrumjaar werd 
als speciale gastspreker Foppe de Haan uitgenodigd. We waren dit keer te gast 
bij bierbrouwerij Vandeoirsprong in Oirschot waar de sponsoren een rondlei-
ding kregen en uiteraard ook zelf mochten proeven van het lokaal gebrouwen 
bier. Foppe de Haan gaf een enthousiaste presentatie over zijn lange en prach-
tige carrière en wist ook te vertellen hoe hij van Nistelrooij wist om te turnen 
van middenvelder naar spits. En waarom de dames uiteindelijk Europees Kam-
pioen zijn geworden door hun spelsysteem aan te passen aan de kwaliteiten 
van de speelsters. En dat je de juiste laatjes moet opentrekken bij de speel-
sters maar ook bij de werknemers in je bedrijf! Je moet ieder individu anders 
benaderen was zijn boodschap. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
                       Foppe de Haan bij de business club 
 
Ook in het huidige seizoen heeft de jeugdopleiding van ODC weer financiële 
steun gekregen van de business club. Zo werd J019-1 speler Jurre Schoenma-

kers aangesteld als technisch coördinator van de onderbouw (J08-J013) maar 
werd ook Buurtsport ingeschakeld om de trainers te begeleiden van de breed-
teteams. Verder zijn ook de jeugdvoetbaldag en de techniektrainingen georga-
niseerd zowel voor selectie-als breedteteams. Met dank ook voor de hulp van 
de heren van de selectie en J019-1 en uiteraard onze eigen techniektrainers.  
 

ODC Nieuwsbrief  December 2017 

Pagina 4 van 4 


